
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Schriftelijke vragen n.a.v. raadsbrief d.d. 4 juli 2017 m.b.t. hulp bij huishouden   

 

In bovengenoemde raadsbrief lezen wij dat het college besloten heeft het contract met de huidige 3 

partijen niet te verlengen. Tevens lezen we dat het college niet tevreden is en dat het college de 

komende periode de samenwerking niet wil beperken tot 3 partijen. Bovendien geeft het college aan 

dat de kosten de komende periode hoger zullen worden.  

 

Naar aanleiding van bovengenoemde raadsbrief, heeft de VVD de volgende vragen aan het college: 

 Wanneer in de afgelopen 2 jaar  zijn de zorgen/ontevredenheid over de kwaliteit van de 

huidige hulp bij het huishouden ontstaan c.q. geconstateerd? Op welke wijze en door welke 

raadsbrief/memo is de gemeenteraad hiervan op de hoogte gesteld c.q. geïnformeerd? 

 Waaruit blijkt uw ontevredenheid inzake de dienstverlening/kwaliteit over de huishoudelijke 

hulp? (Graag uitgebreidere toelichting) 

 Wat is de aanleiding dat het college met meer dan 3 partijen wil gaan werken?  

 Wat zijn de gevolgen voor de inwoners die nu bij 1 van de 3 huidige partijen hun 

huishoudelijke hulp afnemen wanneer er met meer dan 3 (andere) partijen gewerkt wordt? 

 Op welke wijze  gaat het college de kwaliteitsafspraken bij meer dan 3 partijen controleren? 

 Het college geeft aan hogere kosten te verwachten. Hoe hoog verwacht het college dat die 

kosten zullen uitpakken?  

 

Met vriendelijke groeten, 

 

VVD Aalsmeer  


